
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 13.02.2017 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 11:00 - 16:30 
 
 
OPEN HALVTIME 
Katrine Audestad tok opp utfordringane for foreldre med barn født i 2016 på Vaksdal 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Eirik Haga AP Ordførar 

Heidi Rongved AP Medlem 

Anne Christin Eide AP Medlem 

Anders Jin Risnes AP Medlem 

Magne Hestad AP Medlem 

Brita Hesjedal Lunde AP Medlem 

Jan Hansen AP Medlem 

Bjørn Øivind Krogsrud AP Medlem 

Sigmund Simmenes SP Varaordførar 

Hege Eide Vik SP Medlem 

Jarle Audestad SP Medlem 

Line Eide Vik SP Medlem 

Kjartan Haugsnes SV Medlem 

Evelyn Boge SV Medlem 

Line Kydland SV Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

Jan Erik Bernes Roe KRF Medlem 

Anneli Vatle Lilletvedt H Medlem 

Bjørn Roald H Medlem 

Boris Groth FRP Medlem 

Tom Charles Johnsen MDG Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Odd Jøran Oldervik – sak 07/2017 SV Varamedlem 
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Andre møtande: 
Konst. rådmann Åse Elin Myking 
Kommunalsjef oppvekst Ann Kristin Bolstad 
Kommunalsjef helse og omsorg Solrun Hauglum,  
Einingsleiar Samfunnsutvikling Willy Andre Gjesdal  
Politisk sekretær Sølvi Legård 
Medlemmer frå ungdomsrådet 

 

 
 
 

Saksliste 
SAKSNR TITTEL 
  

01/2017 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

02/2017 GODKJENNING AV MØTEBOK 

03/2017 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

04/2017 STATLEG PLAN FOR VEG OG BANE ARNA - STANGHELLE - ORIENTERINGSSAK 

05/2017 SAMFUNNSDELEN AV KOMMUNEPLANEN TIL VEDTAK 

06/2017 ENDRING AV VEDTEKTER FOR VAKSDAL KOMMUNALE BARNEHAGE 

07/2017 HFK, TILBOD SEKRETARIATTENESTE 

08/2017 SALSLØYVE FOR EKSINGEDALEN SNARKJØP AS FOR PERIODEN 01.02.2017-30.06.2020 

09/2017 POLITIREFORMA.  KLAGE PÅ VEDTAK 

10/2017 INTERKOMMUNALT SAMARBEID OM ØYEBLIKKELEG HJELP DØGNTILBOD 

11/2017 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

12/2017 INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 130217 FRÅ MDG - TILTAK FOR Å BEGRENSE 
PLASTAVFALL I VAKSDAL KOMMUNE 
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01/2017: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Tom Charles Johnsen, MDG, etterlyste interpellasjon sendt tirsdag. 
Ordføraren svarte. 
 
Samrøystes vedteke. 
 
KOM - sak 01/2017 Vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
02/2017: GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 02/2017 Vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
03/2017: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
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Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 03/2017 Vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
04/2017: STATLEG PLAN FOR VEG OG BANE ARNA - STANGHELLE - ORIENTERINGSSAK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.01.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
FPØ - sak 10/2017 Tilråding: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Orientering i saka vart gitt i starten på møtet. 
 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 04/2017 Vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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05/2017: SAMFUNNSDELEN AV KOMMUNEPLANEN TIL VEDTAK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Samfunnsdelen til kommuneplanen 2017 - 2028 vert vedtatt med heimel i Plan- og bygningslova  
§11-15 
 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.01.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
FPØ - sak 07/2017 Tilråding: 
 
Samfunnsdelen til kommuneplanen 2017 - 2028 vert vedtatt med heimel i Plan- og bygningslova  
§11-15 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
 
Tilleggsframlegg frå Anneli Vatle Lilletvedt,H: 
Ønskjer desse tiltaka innarbeidd i planen: 
Næring 
Synleggjer i tekst: 
Opna nye moglegheter for: 
Ledige næringslokale Dale/ Vaksdal 
Mulighet til å etablera nye arbeidsplassar 
Styrka etablerte arbeidsplassar 
Beligenhet  til ny veg bane 
 
Tilleggsframlegg frå Bjørn Roald, H: 
Dette er den delen av Vaksdal kommune som har det største potensialet for å motivere folk til å flytte 
til kommunen ved siden av logistikkdelen som følger av K5. 
Her bør krefter fra de forskjellige friluftslagene bl.a. Turistforeningen (Bergen og Hordaland Turlag) 
komme sammen for å strukturere tilbudet vi har i dag samt muligheter for å utvide det. 
 
I samsvar med dette må vi få med grunneiere for å høre hvilke tanker de har, og eventuelt nye ideer 
om fritidsaktiviteter/tilbud de kan se for seg. Under dette kommer også gardsturisme og 
gardsnæring. 

 Plan/oversikt over aktuelle muligheter kommunen har på området 

 Plan for markedsføring av natur og friluftsliv i kommunen 

 Aktuelle områder for ny hyttebygging 

 Fritidsanlegg; alpint, løypeanlegg, toppturer, klatring, sjø og vann med padling etc 

 Områder for fritidsfiske 

 Jakt 
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Hva med å lansere Vaksdal kommune som et sentralt område for natur og friluftsliv ved å fremheve 
mulighetene og verdiene som ligger rundt oss. (se Voss som ekstremsportsted) 
 
Vi bør ha: 

 En egen plan for dette området 

 Dedikerte folk som jobber spesielt med dette 
 
Røysting: 
Formannskapet si tilråding vart samrøystes vedteke. 

Det vart så røysta over om innkomne framlegg skal innarbeidast i samfunnsdelen av 
kommuneplanen: 
- Bjørn Roald sitt framlegg fekk 7 røyster (Kjartan Haugsnes og Line Kydland frå SV, H, MDG, 

Sigmund Simmenes og Jarle Audestad frå SP) og fall 
- Anneli Vatle Lilletvedt sitt framlegg fekk 6 røyster (SV, H, MDG) og fall 
 
Framlegga følgjer saka vidare til andre planar; arealdelen, handlingsplanar, områdeplanar m.v. 
 
KOM - sak 05/2017 Vedtak: 
 
Samfunnsdelen til kommuneplanen 2017 - 2028 vert vedtatt med heimel i Plan- og bygningslova  
§11-15 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
06/2017: ENDRING AV VEDTEKTER FOR VAKSDAL KOMMUNALE BARNEHAGE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Vedtektene for Vaksdal kommunale barnehage vert vedtekne slik dei ligg føre.  
 
 

 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.01.2017 
 
Behandling: 
Rådmannen kom med ei presisering på kva som er endra i vedtektene. 
 
Endringsframlegg frå Eirik Haga, AP: 
§ 8 Opningstider 
Setninga: "Kriterie for opningstida er at minimum 6 barn (4 på Stamnes) nyttar tidspunktet fast" går 
ut 
 
Endringsframlegg frå Kjartan Haugsnes, SV: 
Vedtektene for Vaksdal kommunale barnehage vert vedtekne slik dei ligg føre med ei endring: 
 
Vedtektene § 8 vert endra til: 
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Barnehagen er open heile året. Opningstida er frå kl. 06:45 – 17:00. Barna har tilbod om plass i 12 
månader. Barnehagen er stengt helge- og høgtidsdagar, jul- og nyttårsaftan og 5 planleggingsdagar 
fastsett i skule- og barnehagerute. Onsdag før skjærtorsdag stengjer barnehagen kl. 12:00.Det 
pedagogiske barnehageåret går frå medio august til medio juni. 
 
Nytt punkt. § 8.1 
Registrering av frammøte i barnehagen i VIGILO skal ikkje nyttast utan at foreldre skriftleg samtykker 
til slik registrering jfr. personopplysningslova § 2, punkt 7 og § 11 siste setning. 
 
Framlegg frå Heidi Rongved: 
Siste setning i § 19 vert endra til:  Administrasjonen har fullmakt til å gjere endringar som fylgje av 
statlege pålegg. 
 
Røysting: 
Det vart røysta slik: 
1.  Framlegget frå Eirik Haga vart samrøystes vedteke. 
2.  1. avsnitt i framlegget frå Kjartan Haugsnes fekk 2 røyster (H, SV) og fall. 
3.  2. avsnitt i framlegget frå Kjartan Haugsnes (§ 8.1)  (÷ "i VIGILO") vart samrøystes vedteke. 
4.  Framlegget frå Heidi Rongved vart samrøystes vedteke. 
 
FPØ - sak 04/2017 Tilråding: 
 
Vedtektene for Vaksdal kommunale barnehage vert vedtekne slik dei ligg føre med følgjande 
endringar: 
 
§ 8: 
Setninga "Kriterie for opningstida er at minimum 6 barn (4 på Stamnes) nyttar tidspunktet fast" går 
ut. 
 
Ny § 8.1.: 
Registrering av frammøte i barnehagen skal ikkje nyttast utan at foreldre skriftleg samtykker til slik 
registrering jfr. personopplysningslova § 2, punkt 7 og § 11 siste setning. 
 
§ 19 siste setning endra til: 
Administrasjonen har fullmakt til å gjere endringar som fylgje av statlege pålegg. 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
SV fremja sitt framlegg frå formannskapet på nytt. 
 
Kjartan Haugsnes, SV, fremja følgjande protokollmerknad og inviterte andre parti til å slutta seg til: 
 
Partia SV og ............ viser til delegert ansvarsmynde til utval for levekår, Arbeids og ansvarsområde 
kulepunkt 3. 
Levekårsutvalet sitt arbeids- og ansvarsområde er: 
•Oppvekst og opplæring (barnehage, grunnskule, skulefritidsordning og vaksenopplæring) 
Levekårsutvalet har: «Innstillingsmynde til kommunestyret i alle saker innan utvalet sitt ansvars- og 
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arbeidsområde. I saker som krev endringar i budsjettrammene er det naudsynt at også 
formannskapet (som er økonomiutval) handsamar sakene før dei går til kommunestyret.» 
 
I høve delegasjonsreglementet til Vaksdal kommune skulle denne saka vore handsama i 
Levekårsutvalet først. 
 
Endringsframlegg til § 8.1. frå Heidi Rongved på vegner av AP, SP: 
 Registrering av frammøte i barnehagen skal ikkje nyttast til å justera opningstider utan at foreldra er 
varsla på førehand. 
 
Nytt endringsframlegg til § 8.1. frå Kjartan Haugsnes, SV: 
Bruk av elektroniske dataløysingar i barnehagen skal ikkje nyttast utan at foreldre vert informert og 
samtykker til bruk og registrering av eige born.  
 
Framlegget frå Heidi Rongved vart så trekt 
 
Røysting: 
- Formannskapet si tilråding med endring i § 8 vart samrøystes vedteken 
- Kjartan Haugsnes sitt framlegg fekk 7 røyster (SV, H, FRP, MDG) og fall 
- Kjartan Haugsnes sitt framlegg i § 8.1. vart sett opp mot formannskapet si tilråding - Kjartan 

Haugsnes sitt framlegg samrøystes vedteke. 
- Formannskapet si tilråding med endring i § 19 vart samrøystes vedteken 
 
Kommunestyret slutta seg så samrøystes til protokollmerknaden frå Kjartan Haugsnes. 
 
KOM - sak 06/2017 Vedtak: 
 
Vedtektene for Vaksdal kommunale barnehage vert vedtekne slik dei ligg føre med følgjande 
endringar: 
 
§ 8: 
Setninga "Kriterie for opningstida er at minimum 6 barn (4 på Stamnes) nyttar tidspunktet fast" går 
ut. 
 
Ny § 8.1.: 
Bruk av elektroniske dataløysingar i barnehagen skal ikkje nyttast utan at foreldre vert informert og 
samtykker til bruk og registrering av eige born. 
 
§ 19 siste setning endra til: 
Administrasjonen har fullmakt til å gjere endringar som fylgje av statlege pålegg. 
 
Protokollmerknad: 
Partia i kommunestyret viser til delegert ansvarsmynde til utval for levekår, Arbeids og 
ansvarsområde kulepunkt 3. 
Levekårsutvalet sitt arbeids- og ansvarsområde er: 
•Oppvekst og opplæring (barnehage, grunnskule, skulefritidsordning og vaksenopplæring) 
Levekårsutvalet har: «Innstillingsmynde til kommunestyret i alle saker innan utvalet sitt ansvars- og 
arbeidsområde. I saker som krev endringar i budsjettrammene er det naudsynt at også 
formannskapet (som er økonomiutval) handsamar sakene før dei går til kommunestyret.» 
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I høve delegasjonsreglementet til Vaksdal kommune skulle denne saka vore handsama i 
Levekårsutvalet først. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
      
 
07/2017: HFK, TILBOD SEKRETARIATTENESTE 
 
Framlegg til vedtak: 
 
KU ynskjer å endre sekretariatstenesta for Vaksdal KU, og foreslår for kommunestyret å engasjere 
Sekretariat for kontrollutvalet v/Hordaland fylkeskommune (HFK) jamfør mottatt tilbod av 
04.10.2016 m/vedlegg referert i fylgjande dokument:  
 

 «Tilbod sekretariatstenester for kontrollutvalet i Vaksdal kommune»  

 «Avtale mellom Hordaland fylkeskommune og Vaksdal kommune om Sekretariatstenester for 
kontrollutvalet -unnateke offentleggjering, offl. §13 jf. fvlt § 13.  

 «Skildring av korleis vi vil gjennomføre oppdraget»  -unnateke offentleggjering, offl. §13 jf. 
fvlt § 13.  

 
Endringar i kostnader forbundet med KU si sekretariatsteneste ved overgang til ny teneste vert å 
innarbeide i budsjett for 2017, med atterhald om godkjenning i kommunestyret. 
 
Saka vert oversendt kommunestyret for endelig vedtak med fylgjande innstilling: 
 
Vaksdal kommune bestiller sekretariattenester for Vaksdal Kontrollutval av Hordaland 
Fylkeskommune i samsvar med tilbod av 04.10.2016 m/vedlegg mottatt frå Hordaland 
fylkeskommune v/sekretariat for kontrollutvalet. 
 
Endringar i kostnader forbundet med KU si sekretariatsteneste ved overgang til ny teneste vert å 
innarbeide i budsjett for KU for 2017. 
 
Nytt sekretariat tiltrer etter nærmare avtale med Vaksdal Kontrollutval. 
 
 
Kontrollutvalet  13.10.2016 
 
Behandling: 
Sekretariat for kontrollutvalet v/Hordaland fylkeskommune (HFK)  informerte i KU-møtet 11. mai 
2016 om kva dei kan tilby som sekretariat for kontrollutvalet i Vaksdal kommune. I KU-møtet 14. 
september 2016 blei det vedteke å hente inn tilbod frå HFK om sekretariattenester.  
 
Hordaland fylkeskommune v/sekretariat for kontrollutvalet leverte tilbod i samsvar med 
førespurnaden. Kostnad forbunda med å ha HFK som sekretariat samanlikna med eksisterande 
løysing utgjør for 2017 ca kr 74 000,- ekskl. mva. i meirutgift.  
 
Tilbodet blei behandla i møtet.  
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Leiar for kontrollutvalet kommenterte tilbodet. Medlemene var alle samd om å akseptere tilbodet. 
 
KONT - sak 35/2016 Vedtak/Tilråding: 
 
KU ynskjer å endre sekretariatstenesta for Vaksdal KU, og foreslår for kommunestyret å engasjere 
Sekretariat for kontrollutvalet v/Hordaland fylkeskommune (HFK) jamfør mottatt tilbod av 
04.10.2016 m/vedlegg referert i fylgjande dokument:  
 

 «Tilbod sekretariatstenester for kontrollutvalet i Vaksdal kommune»  

 «Avtale mellom Hordaland fylkeskommune og Vaksdal kommune om Sekretariatstenester for 
kontrollutvalet -unnateke offentleggjering, offl. §13 jf. fvlt § 13.  

 «Skildring av korleis vi vil gjennomføre oppdraget»  -unnateke offentleggjering, offl. §13 jf. 
fvlt § 13.  

 
Endringar i kostnader forbundet med KU si sekretariatsteneste ved overgang til ny teneste vert å 
innarbeide i budsjett for 2017, med atterhald om godkjenning i kommunestyret. 
 
Saka vert oversendt kommunestyret for endelig vedtak med fylgjande innstilling: 
 
Vaksdal kommune bestiller sekretariattenester for Vaksdal Kontrollutval av Hordaland 
Fylkeskommune i samsvar med tilbod av 04.10.2016 m/vedlegg  mottatt frå Hordaland 
fylkeskommune v/sekretariat for kontrollutvalet. 
 
Endringar i kostnader forbundet med KU si sekretariatsteneste ved overgang til ny teneste vert å 
innarbeide i budsjett for KU for 2017. 
Nytt sekretariat tiltrer etter nærmare avtale med Vaksdal Kontrollutval. 
 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.01.2017 
 
Behandling: 
I medhald av forvaltningslova § 6 2. ledd, vedtok formannskapet samrøystes at Kjartan Haugsnes er 
ugild i saka. 
 
Endringsframlegg (redaksjonelt) frå Eirik Haga, AP: 
Vaksdal kommune inngår avtale med "Sekretariat for kontrollutvalet v/Hordaland fylkeskommune 
(HFK)" om sekretariatstenester for kontrollutvalet i samsvar med mottatt tilbod av 04.10.2016 
m/vedlegg referert i følgjande dokument: 

 Tilbod sekretariatstenester for kontrollutvalet i Vaksdal kommune 

 Avtale mellom Hordaland fylkeskommune og Vaksdal kommune om sekretariatstenester for 
kontrollutvalet - unnateke offentleggjering, offl § 13 jfr fvl § 13 

 Skildring av korleis vi vil gjennomføre oppdraget - unnateke offentleggjering, offl § 13 jfr fvl § 
13 

Nytt sekretariat tiltrer etter nærare avtale med Vaksdal kontrollutval. 
 
Endringar i kostnader med KU si sekretariatsteneste ved overgang til ny teneste vert å innarbeide i 
budsjett for 2017 ved budsjettjustering ved tertialrapport 1. 
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Røysting: 
Dei to framlegga vart sett opp mot kvarandre - framlegget frå Eirik Haga vart samrøystes vedteke. 
 
FPØ - sak 08/2017 Tilråding: 
 
Vaksdal kommune inngår avtale med "Sekretariat for kontrollutvalet v/Hordaland fylkeskommune 
(HFK)" om sekretariatstenester for kontrollutvalet i samsvar med mottatt tilbod av 04.10.2016 
m/vedlegg referert i følgjande dokument: 

 Tilbod sekretariatstenester for kontrollutvalet i Vaksdal kommune 

 Avtale mellom Hordaland fylkeskommune og Vaksdal kommune om sekretariatstenester for 
kontrollutvalet - unnateke offentleggjering, offl § 13 jfr fvl § 13 

 Skildring av korleis vi vil gjennomføre oppdraget - unnateke offentleggjering, offl § 13 jfr fvl § 
13 

 
Nytt sekretariat tiltrer etter nærare avtale med Vaksdal kontrollutval. 
 
Endringar i kostnader med KU si sekretariatsteneste ved overgang til ny teneste vert å innarbeide i 
budsjett for 2017 ved budsjettjustering ved tertialrapport 1. 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
I medhald av forvaltningslova § 6 2. ledd, vedtok formannskapet samrøystes at Kjartan Haugsnes er 
ugild i saka.  Odd Jøran Oldervik kom inn i hans stad. 
 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 07/2017 Vedtak: 
 
Vaksdal kommune inngår avtale med "Sekretariat for kontrollutvalet v/Hordaland fylkeskommune 
(HFK)" om sekretariatstenester for kontrollutvalet i samsvar med mottatt tilbod av 04.10.2016 
m/vedlegg referert i følgjande dokument: 

 Tilbod sekretariatstenester for kontrollutvalet i Vaksdal kommune 

 Avtale mellom Hordaland fylkeskommune og Vaksdal kommune om sekretariatstenester for 
kontrollutvalet - unnateke offentleggjering, offl § 13 jfr fvl § 13 

 Skildring av korleis vi vil gjennomføre oppdraget - unnateke offentleggjering, offl § 13 jfr fvl § 
13 

 
Nytt sekretariat tiltrer etter nærare avtale med Vaksdal kontrollutval. 
 
Endringar i kostnader med KU si sekretariatsteneste ved overgang til ny teneste vert å innarbeide i 
budsjett for 2017 ved budsjettjustering ved tertialrapport 1. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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08/2017: SALSLØYVE FOR EKSINGEDALEN SNARKJØP AS FOR PERIODEN 01.02.2017-30.06.2020 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Søknad om salsløyve for alkohol i gruppe 1 for Eksingedalen Snarkjøp AS  vert innvilga.  
Løyvehavar er Eksingedalen Snarkjøp AS , org. nr.  917976538. Styrar for løyvet er Hege Lavik.  
Det vert gitt fritak for stedfortredar. 
 
Det vert gitt salsløyve på følgjande vilkår: 
 
Sals- og utleveringstidspunkt: 
Sal og utlevering av i gruppe 1 kan skje frå kl. 0800-2000 på kvardagar. 
Sal og utlevering av i gruppe 1 kan skje frå kl. 0800-1800 på dagar før sundagar og helgedagar. 
Sal og utlevering av i gruppe 1 skal ikkje skje på sundagar og helgedagar og på stemmedag for 
stortingsval, fylkestingval, kommunestyreval og folkerøysting vedteken ved lov. 
 
Salet skal fylgjas gjeldane lovar, førsegner og retningsliner for omsetnad av alkohol. Salsløyvet kan 
inndragast ved brot på regelverket. 
 
Alle verksemder og einskildperonar nevnt i dette vedtaket skal ha god vandel i høve skatte- og 
avgiftsmessige tilhøve. 
 
Salsløyvet gjeld frå 01.02.2017 til og med 30.06.2020. 
 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.01.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
FPØ - sak 09/2017 Tilråding: 
 
Søknad om salsløyve for alkohol i gruppe 1 for Eksingedalen Snarkjøp AS  vert innvilga.  
Løyvehavar er Eksingedalen Snarkjøp AS , org. nr.  917976538. Styrar for løyvet er Hege Lavik.  
Det vert gitt fritak for stedfortredar. 
 
Det vert gitt salsløyve på følgjande vilkår: 
 
Sals- og utleveringstidspunkt: 
Sal og utlevering av i gruppe 1 kan skje frå kl. 0800-2000 på kvardagar. 
Sal og utlevering av i gruppe 1 kan skje frå kl. 0800-1800 på dagar før sundagar og helgedagar. 
Sal og utlevering av i gruppe 1 skal ikkje skje på sundagar og helgedagar og på stemmedag for 
stortingsval, fylkestingval, kommunestyreval og folkerøysting vedteken ved lov. 
 
Salet skal fylgjas gjeldane lovar, førsegner og retningsliner for omsetnad av alkohol. Salsløyvet kan 
inndragast ved brot på regelverket. 
 
Alle verksemder og einskildperonar nevnt i dette vedtaket skal ha god vandel i høve skatte- og 
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avgiftsmessige tilhøve. 
 
Salsløyvet gjeld frå 01.02.2017 til og med 30.06.2020. 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 08/2017 Vedtak: 
 
Søknad om salsløyve for alkohol i gruppe 1 for Eksingedalen Snarkjøp AS  vert innvilga.  
Løyvehavar er Eksingedalen Snarkjøp AS , org. nr.  917976538. Styrar for løyvet er Hege Lavik.  
Det vert gitt fritak for stedfortredar. 
 
Det vert gitt salsløyve på følgjande vilkår: 
 
Sals- og utleveringstidspunkt: 
Sal og utlevering av i gruppe 1 kan skje frå kl. 0800-2000 på kvardagar. 
Sal og utlevering av i gruppe 1 kan skje frå kl. 0800-1800 på dagar før sundagar og helgedagar. 
Sal og utlevering av i gruppe 1 skal ikkje skje på sundagar og helgedagar og på stemmedag for 
stortingsval, fylkestingval, kommunestyreval og folkerøysting vedteken ved lov. 
 
Salet skal fylgjas gjeldane lovar, førsegner og retningsliner for omsetnad av alkohol. Salsløyvet kan 
inndragast ved brot på regelverket. 
 
Alle verksemder og einskildperonar nevnt i dette vedtaket skal ha god vandel i høve skatte- og 
avgiftsmessige tilhøve. 
 
Salsløyvet gjeld frå 01.02.2017 til og med 30.06.2020. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
09/2017: POLITIREFORMA.  KLAGE PÅ VEDTAK 
 
Framlegg frå ordførar: 
 
I politidirektøren sitt framlegg til ny organisering av politiet er Osterøy kommune lagd under 
Lensmannen på Voss.  Voss tenesteeining vert etter dette samansett av kommunane Eidfjord, 
Granvin, Osterøy, Vaksdal, Voss og Ulvik.  Med Osterøy og Eidfjord innlemma i tenesteeininga stig 
folketalet med om lag 9.000 innbyggjarar.  Arealet aukar med 1.446 km2.  Me tek for gitt at det 
framtidige talet på polititenestemenn tek omsyn til auken i folketal og areal. 
 
Det er tenkt to tenestestadar i tenesteeininga.  Det er naturleg at leiinga av tensteeininga vert lagd til 
Voss som regionsenter.  Vaksdal kommunestyre reager med vantru på at politidirektøren vel å 
plassera den andre tenestestaden på Osterøy heilt i utkanten av tenesteeininga. 
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Det vil vera ein stor fordel for innbyggjarane i heile området å plassera tenestestad to på Vaksdal.  
Dette fordi: 
 

 Vaksdal er ein klart definert tettstad. Ein tettstad som vil veksa  

 Vaksdal ligg langs E16.  Raskare utrykking betrar responstida i heile Vaksdal og Osterøy 

 Ny veg og bane Arna – Vaksdal – Stanghelle ligg inne i framlegget til nasjonal transportplan med 
oppstart i 2021.  Dette vil letta kommunikasjonane monaleg, og er eit sterkt argument og for 
rekruttering 

 Det vert akseptabel reiseavstand for innbyggjarane 
- Kontoret skal og tena Eksingedalen i Vaksdal kommune. Avstanden frå Lonevåg til Gullbrå er 

100 km med ei estimert reisetid på 1 time og 27 minutt 
- Tyssebotn som ligg i utkanten av Osterøy vil liggja 51 km frå Vaksdal med ei estimert reisetid 

på 54 minutt 

 Ein tenestestad bør liggja nært innbyggjarane, men ikkje plasserast i ein utkant av det nye 
området.  Med ei plassering på Vaksdal vil ein lettare kunne dra vekslar på ressursane til begge 
tenestestadane 

 Vaksdal gjev betre moglegheiter for «flåtestyring» / back-up for Voss enn om tenestestaden vert 
plassert i utkanten av området /den geografiske driftseininga 

 Gjennom Vaksdal går Bergensbanen.  Stasjonane våre vert nytta til transitt når det gjeld smugling 
av narkotika inn i Bergensområdet.  Ein kan transportera narkotika med Bergensbanen, kvitta seg 
med smuglargodset på ein av stasjonane våre og transportera det med bil inn til marknaden i 
Bergen 

 Ei framtidig mogleg samlokalisering av t.d. politi, brannstasjon og ambulanse vil kunne vera 
interessant for Vaksdal kommune 

 
Politidirektøren bruker som eit argument mot Vaksdal at politiet ikkje har lokale på Vaksdal.  
I arbeidet med politireforma skal ein bygga ein struktur for framtidas politi og ha eit perspektiv 30 – 
40 år fram i tid.  Då må ein ikkje sjå seg blind på eksisterande leigekontraktar. 
 
 
Formannskap/plan- og økonomiutvalet  30.01.2017 
 
Behandling: 
Endrings-/tilleggsframlegg frå Kjartan Haugsnes, SV: 
Responstid til ny og framtidig E16 
Idag har E16 ein ÅDT på omlag 5000 kvardagar og toppar på over 20 000 i utferdshelger og ferietid. 
Trafikken er forvente å auke med ny veg.  E16 Arna – Voss har og rett i underkant av 20 % tungtrafikk 
med dei risikoar det innebære.  Ein veit og at omlag 10 prosent av denne trafikken fraktar farleg gods.  
Kort responstid til E16 må vege tungt i høve etablering av framtidig tenestestad for politiet.  
 
I tillegg til framlegget frå Kjartan Haugsnes, kom det inn fleire innspel.  Ordførar får fullmakt til å 
innarbeide desse i framlegget til kommunestyret. 
 
Røysting: 
Det vart først røysta over framlegget frå ordførar - som vart samrøystes vedteke 
Framlegget frå Kjartan Haugsnes vart samrøystes vedtak 
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FPØ - sak 11/2017 Tilråding: 
 
I politidirektøren sitt framlegg til ny organisering av politiet er Osterøy kommune lagd under 
Lensmannen på Voss. Voss tenesteeining vert etter dette samansett av kommunane Eidfjord, 
Granvin, Osterøy, Vaksdal, Voss og Ulvik. Med Osterøy og Eidfjord innlemma i tenesteeininga stig 
folketalet med om lag 9.000 innbyggjarar. Arealet aukar med 1.446 km2.  
Me tek for gitt at det framtidige talet på polititenestemenn tek omsyn til auken i folketal og areal. 
 
Det er tenkt to tenestestadar i tenesteeininga. Det er naturleg at leiinga av tensteeininga vert lagd til 
Voss som regionsenter. Vaksdal kommunestyre reager med vantru på at politidirektøren vel å 
plassera den andre tenestestaden på Osterøy heilt i utkanten av tenesteeininga. 
 
Det vil vera ein stor fordel for innbyggjarane i heile området å plassera tenestestad to på Vaksdal.  
Dette fordi: 
 

 Vaksdal er ein klart definert tettstad. Ein tettstad som vil veksa.  

 Vaksdal ligg langs E16. Raskare utrykking betrar responstida i heile Vaksdal og Osterøy. Særleg er 
det viktig med rask esponstid til ny og framtidig E16.  

 I dag har E16 ein ÅDT på omlag 5000 kvardagar og toppar på over 20 000 i utferdshelger og 
ferietid. Trafikken er forventa å auke med ny veg. E16 Arna – Voss har og rett i underkant av 20 % 
tungtrafikk med dei risikoar det innebærer.   

 TØI si kartlegging av mengda farleg gods langs veg syner at omlag 10 prosent av tungtrafikken 
fraktar farleg gods. Kort responstid til E16 må vega tungt i høve etablering av framtidig 
tenestestad for politiet. 

 Det er fleire ulukker langs E16 enn på Osterøy. 

 Ny veg og bane Arna – Vaksdal – Stanghelle ligg inne i framlegget til nasjonal transportplan med 
oppstart i 2021. Dette vil letta kommunikasjonane monaleg, og er eit sterkt argument og for 
rekruttering. 

 Det vert akseptabel reiseavstand for innbyggjarane.  
- Kontoret skal og tena Eksingedalen i Vaksdal kommune. Avstanden frå Lonevåg til Gullbrå er 

100 km med ei estimert reisetid på 1 time og 27 minutt. 
- Tyssebotn som ligg i utkanten av Osterøy vil liggja 51 km frå Vaksdal med ei estimert reisetid 

på 54 minutt. 

 Ein tenestestad bør liggja nært innbyggjarane, men ikkje plasserast i ein utkant av det nye 
området. Med ei plassering på Vaksdal vil ein lettare kunne dra vekslar på ressursane til begge 
tenestestadane. 

 Vaksdal gjev betre moglegheiter for «flåtestyring» / back-up for Voss enn om tenestestaden vert 
plassert i utkanten av området /den geografiske driftseininga. 

 Gjennom Vaksdal går Bergensbanen. Stasjonane våre vert nytta til transitt når det gjeld smugling 
av narkotika inn i Bergensområdet. Ein kan transportera narkotika med Bergensbanen, kvitta seg 
med smuglargodset på ein av stasjonane våre og transportera det med bil inn til marknaden i 
Bergen. 

 Det er grunn til å tru at også annan gjennomgangskriminalitet er større i Vaksdalsområdet enn på 
Osterøy. Tunnelane kan tena som dropssoner for smuglargods inn i Bergensområdet. 

 Ei framtidig mogleg samlokalisering av t.d. politi, brannstasjon og ambulanse vil kunne vera 
interessant for Vaksdal kommune. 

 
Politidirektøren bruker som eit argument mot Vaksdal at politiet ikkje har lokale på Vaksdal. Her viser 
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me til eksisterande ledige, moderne kontor- og næringslokale i Norgesmøllene sitt anlegg på Vaksdal. 
I arbeidet med politireforma skal ein bygga ein struktur for framtidas politi og ha eit perspektiv 30 – 
40 år fram i tid. Då må ein ikkje sjå seg blind på eksisterande leigekontraktar. 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Kommunestyret ber rådmannen leggja fram ei betenkning vedk. samlokalisering av politi-, brann- og 
ambulansetenesta. 
 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 09/2017 Vedtak: 
 
I politidirektøren sitt framlegg til ny organisering av politiet er Osterøy kommune lagd under 
Lensmannen på Voss. Voss tenesteeining vert etter dette samansett av kommunane Eidfjord, 
Granvin, Osterøy, Vaksdal, Voss og Ulvik. Med Osterøy og Eidfjord innlemma i tenesteeininga stig 
folketalet med om lag 9.000 innbyggjarar. Arealet aukar med 1.446 km2.  
Me tek for gitt at det framtidige talet på polititenestemenn tek omsyn til auken i folketal og areal. 
 
Det er tenkt to tenestestadar i tenesteeininga. Det er naturleg at leiinga av tensteeininga vert lagd til 
Voss som regionsenter. Vaksdal kommunestyre reager med vantru på at politidirektøren vel å 
plassera den andre tenestestaden på Osterøy heilt i utkanten av tenesteeininga. 
 
Det vil vera ein stor fordel for innbyggjarane i heile området å plassera tenestestad to på Vaksdal.  
Dette fordi: 
 

 Vaksdal er ein klart definert tettstad. Ein tettstad som vil veksa.  

 Vaksdal ligg langs E16. Raskare utrykking betrar responstida i heile Vaksdal og Osterøy. Særleg er 
det viktig med rask esponstid til ny og framtidig E16.  

 I dag har E16 ein ÅDT på omlag 5000 kvardagar og toppar på over 20 000 i utferdshelger og 
ferietid. Trafikken er forventa å auke med ny veg. E16 Arna – Voss har og rett i underkant av 20 % 
tungtrafikk med dei risikoar det innebærer.   

 TØI si kartlegging av mengda farleg gods langs veg syner at omlag 10 prosent av tungtrafikken 
fraktar farleg gods. Kort responstid til E16 må vega tungt i høve etablering av framtidig 
tenestestad for politiet. 

 Det er fleire ulukker langs E16 enn på Osterøy. 

 Ny veg og bane Arna – Vaksdal – Stanghelle ligg inne i framlegget til nasjonal transportplan med 
oppstart i 2021. Dette vil letta kommunikasjonane monaleg, og er eit sterkt argument og for 
rekruttering. 

 Det vert akseptabel reiseavstand for innbyggjarane.  
- Kontoret skal og tena Eksingedalen i Vaksdal kommune. Avstanden frå Lonevåg til Gullbrå er 

100 km med ei estimert reisetid på 1 time og 27 minutt. 
- Tyssebotn som ligg i utkanten av Osterøy vil liggja 51 km frå Vaksdal med ei estimert reisetid 

på 54 minutt. 

 Ein tenestestad bør liggja nært innbyggjarane, men ikkje plasserast i ein utkant av det nye 
området. Med ei plassering på Vaksdal vil ein lettare kunne dra vekslar på ressursane til begge 
tenestestadane. 
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 Vaksdal gjev betre moglegheiter for «flåtestyring» / back-up for Voss enn om tenestestaden vert 
plassert i utkanten av området /den geografiske driftseininga. 

 Gjennom Vaksdal går Bergensbanen. Stasjonane våre vert nytta til transitt når det gjeld smugling 
av narkotika inn i Bergensområdet. Ein kan transportera narkotika med Bergensbanen, kvitta seg 
med smuglargodset på ein av stasjonane våre og transportera det med bil inn til marknaden i 
Bergen. 

 Det er grunn til å tru at også annan gjennomgangskriminalitet er større i Vaksdalsområdet enn på 
Osterøy. Tunnelane kan tena som dropssoner for smuglargods inn i Bergensområdet. 

 Ei framtidig mogleg samlokalisering av t.d. politi, brannstasjon og ambulanse vil kunne vera 
interessant for Vaksdal kommune. 

 
Politidirektøren bruker som eit argument mot Vaksdal at politiet ikkje har lokale på Vaksdal. Her viser 
me til eksisterande ledige, moderne kontor- og næringslokale i Norgesmøllene sitt anlegg på Vaksdal. 
I arbeidet med politireforma skal ein bygga ein struktur for framtidas politi og ha eit perspektiv 30 – 
40 år fram i tid. Då må ein ikkje sjå seg blind på eksisterande leigekontraktar. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
10/2017: INTERKOMMUNALT SAMARBEID OM ØYEBLIKKELEG HJELP DØGNTILBOD 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Vaksdal kommune inngår vertskommunesamarbeid med Voss kommune om øyeblikkeleg hjelp 
døgntilbod innan somatisk helsehjelp. Samarbeidsavtalen vert godkjent slik den ligg føre. 
 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
KOM - sak 10/2017 Vedtak: 
 
Vaksdal kommune inngår vertskommunesamarbeid med Voss kommune om øyeblikkeleg hjelp 
døgntilbod innan somatisk helsehjelp. Samarbeidsavtalen vert godkjent slik den ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
11/2017: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 
 

 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Orienteringane vart tekne i starten av møtet. 
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 Vold i nære relasjoner v/representantar frå krisesenteret i Bergen og Voss lensmannsdistrikt 

 Statleg plan for veg og bane Arna - Stanghelle, jfr sak 04/2017 v/Asplan Viak 
 
KOM - sak 11/2017 Vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
12/2017: INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 130217 FRÅ MDG - TILTAK FOR Å BEGRENSE 
PLASTAVFALL I VAKSDAL KOMMUNE 
 
Frå Tom Charles Johnsen, MDG, ligg det føre slik interpellasjon: 
 
Bruken av kunstig fremstilte materialer har økt betraktelig i private husholdninger og i industrien. 
Produksjonen av plastråstoff har gått opp fra 1,7 millioner tonn i 1952 til 288 millioner tonn i 2012. 
Det gir en årlig vekst på 4,5%. En dobling hvert 15 år. 
 
Alt plastavfall på avveie fragmenteres etterhvert til mikroplast. 
Plast tar dessuten til seg skadelige miljøgifter fra omgivelsene, noe som gjør det enda mere giftig. 
På mikronivå kan plasten trenge inn i cellene på levende organismer, altså blir den etterhvert tatt 
opp i næringskkjeden. 
Kunnskaphullene her er mange og store. Det er derfor grunn til å ta plastforurensning på alvor. 
 
Det flere forskere har konkludert med at plastavfall bør regnes som miljøfarlig avfall og 
behandles/reguleres deretter. 
 
Selv om vi har innført rutiner og regler, havner fremdeles veldig mye av plasten i naturen. 
 
Ved hjelp av vind og vann finner det meste av plastavfallet veien til sjøen 
og ender opp langt fra sitt oprinnelsesskilden. 
 
Her blir det etterhvert omgjort til mikroplast. 
 
Miljødirektoratet sier at vi ikke vet hvilke konsekvenser mikroplastforurensningen får  
på kort eller lengre sikt for marine økosystemer og menneskelig helse. 
 
Nordsjøen regnes som det mest forurensede havområdet i Europa. 
Det registreres gjennomgående høye nivåer, uten noen nedadgående trend de siste årene. 
Til tross for en rekke internasjonale tiltak som for eksempel OSPAR-avtalen, 
finner vi per idag 600-1400 plastbiter per 100m strandlinje langs hele kysten. 
 
Kommunen spiller en nøkkelrolle i arbeidet for å få ryddet opp det som ligger av avfall,  
også i elvene og i fjorden, innenfor våre grenser. 
 
Den stadig voksende marinaen på Stanghelle er også et område hvor endel tiltak kan iverksettes for å 
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begrense utslipp til sjø, 
f.eks i forbindelse med vårpuss. Høyttrykkspyling av båter er en vesentlig kilde til spredning av 
mikroplast. 
 
Dei Grøne ønsker at kommunen skal se på hvilke prosesser som gjøres for å begrense eventuelle 
utslipp fra industrien og hos 
bedriftene som ligger i Vaksdal kommune. 
 
Av avfall vi finner i strandsonen stammer rundt 42% fra rekreasjon, 15% fra fiskeri og 35% fra ukjent 
opphav. 
Plasten er et problem av ny tid og er en kilde til død og lidelse. 
Vi har alle hvalen på Sotra som ingen klarte å hjelpe friskt i minne! 
Mikroplast er umulig å fjerne fra miljøet med dagens teknologi. 
 
Derfor er det viktig å spre informasjon rundt dette alvoret og ikke minst, få ryddet det avfallet som 
allerede ligger rundtom. 
Både under og over vannflaten. 
 
Dette er en kontinuelig prosess. 
Holdningskampanjer, infomøter, foredrag og kurs i bærekraftig forbruk, er andre muligheter vi også 
bør ta ibruk. 
 
Vi ønsker å få istand en koordinert innsats som inkluderer lag og organisasjoner, skuler og 
barnehager i hele Vaksdal til en skikkelig dugnad denne våren i forbindelse med ryddedagen i Mai. 
 
Dei Grøne foreslår at Vaksdal kommune skal søke om midler til å finansiere opprydding av marint 
søppel gjennom avfallsgebyret. 
 
Kommunestyret  13.02.2017 
 
Behandling: 
Interpellanten fekk ordet først for å fremja interpellasjonen. 
 
Ordføraren ga slikt svar: 
 
Vaksdal kommune er ein av 9 eigarkommunar i Bergensområdets interkommunale renovasjonselskap 
(BIR).  BIR har utabeidd  Avfalls- og ressursstrategi for  2016-2020. Kommunestyret i Vaksdal 
handsama «Høyring» i kommunestyre sak 03/2016 i møte 25.01.2016. 
 
Styret i BIR AS godkjente 27.10.2016 BIRs nye avfalls- og ressursstrategi for BIR 2016-2020.   
Vaksdal kommune er og ein av 15 medlemskommunar i Bergen og Omland  friluftsråd (BOF). 
 
Føremålsparagrafen i BOF: 
«Friluftsrådets oppgave er i samarbeid med deltagerkommunene, offentlige etater på ulike nivå og 
interesserte organisasjoner å arbeide for:   
a) Sikring, tilrettelegging og drift av friluftsområder av forskjellig slag til allment bruk. 
b) Større forståelse for friluftslivets betydning, bedre friluftskultur og utbredelse av friluftsliv.» 
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Bir har komt på banen: 
-------------------- 
Bli med og rydd en strand!   
07.02.2017     
Vi ser at dugnadsånden for å rydde strender er stor akkurat nå. Derfor kan du hente gjennomsiktige 
sekker på våre gjenvinningsstasjoner, fylle dem med herreløst avfall fra en strand og levere gratis til 
en av våre gjenvinningsstasjoner.    
 
BIR og Bergen og Omland friluftsråd skulle egentlig ikke ha ryddeaksjon på strendene før til våren. BIR 
kan ikke bruke pengene fra husholdningskundene våre til å rydde strender. Men vi venter på et statlig 
tilskudd som kommer i mai. Vi forskutterer derfor dette beløpet og setter i gang aksjonen nå.  
 
Gratis levering med BIRs dugnadssekker 
Fra og med i dag kan overflateboss fra strandrydding leveres gratis til våre gjenvinningsstasjoner* så 
fremt det leveres i BIRs gjennomsiktige dugnadssekker. Disse sekkene får du utdelt på alle våre 
gjenvinningsstasjoner. Du kan også hente sekker på hovedkontoret til BIR i Conrad Mohrsvei 15 på 
Minde eller BOF sine lokaler på Helleneset. 
 
Mange ønsker å bidra 
- Vi ser at dugnadsånden for å rydde strender er på plass nå. Mange ønsker å bidra til å rydde plast 
og avfall i strandsonene. Da kan ikke vi si at folk må vente helt til mai. Både vi og BOF forskutterer 
derfor de pengene som vi er ganske så sikker skal komme. Vi må selvsagt være med og ta et 
samfunnsansvar her, sier Mette Nygård Havre, kommunikasjonssjef i BIR AS.  
------------------- 
Vaksdal kommune er positiv til innbyggarintitativ til å halde kommunen rein for søppel, og har 
innarbeidd praksis med å samarbeide med skular og frivillige lag og organisasjonar om dette. 
Gjennom Vaksdal kommune sitt medlemskap i Bergen og omland friluftsråd (BOF) yter dei 
renovasjons- og vedlikehaldstenester for kommunen i definerte friluftsområde langs sjø i kommunen. 
Døme på dette er Sildastadskjæret, Agnavika og Skipshelleren. 
 
Vaksdal kommune (kommunalteknisk drift) vil ved ønske om dugnad låne ut utstyr (klyper), hente inn 
oppsamla avfall (levert i sekk) ved avtala innsamlingspunkt og transportere det til miljøstasjon. 
 
Det finns i dag ingen abonnementsgebyr som kommunen kan  ta i bruk til denne typen 
kostnadsdekning.  Renovasjonsgebyret er knytt til hushaldningavfall etter sjølvkost-prinsippet og kan 
ikkje nyttast i denne samanheng. 
 
Ukontrollert spreiing av plastmateriale i naturen er eit sakskompleks som dei nasjonale 
miljøstyremaktene jobber mykkje med for tida, både nasjonalt og gjennom internasjonalt samarbeid. 
 
Det hadde vore tøft om kommunestyrerepresentantane inviterte og motiverte til ryddedugnad. 
 
 
Det vart så opna for debatt. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

http://www.bof.no/OmFriluftsraadet/kontakt.htm
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SPØRSMÅL 
 
Magne Hestad 
Kan kommunestyret få ein grundig rapport på bruken av mellombelse tilsetjingar i samband med 
årsmeldinga 
Rådmannen svarte 
 
Jan Hansen 
Om stoda på Stamnes motorverkstad 
Rådmannen v/einingsleiar Samfunnsutvikling svarte 
 
Jarle Audestad 
Om ventetid og kostnad med utskrivingsklare pasientar, jfr. spørsmål stilt i kommunestyremøte 
12.12.2016 
Rådmannen svarte 
 
Boris Groth 
1.  Om flyktningtenesta og samarbeid med lag/organisasjonar i kommunen 
2.  Om streaming av kommunestyremøta 
Rådmannen svarte 
 
Anneli Vatle Lilletvedt 
Om kommunen som tenesteytar - Kva er resultatet av dei endringane som blei gjort i samband med 
PWC sin analyse av kommunen sin organisasjonsgjennomgang. 
Rådmannen svarte 
 
Sigmund Simmenes 
Viste til oppmoding i formannskapet 30.01. og ba om status i følgjande saker: 
- Utbygging av mobilnett 
- Vidare framdrift i Stamnes sentrum 
Rådmannen svarte 
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